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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, G. Struys, J. Jacobs, T. Willaert, R. Smith, L. 
Peetroons, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: P. Van Waes 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Nihil 
 
 

2 STATUS CORONA-SITUATIE 

Alles omtrent de micromeetings verloopt tot op heden positief en is in feite zelfs een succes. Voor 
heel wat atleten is er een aanbod.  
Men stelt wel vast dat – naar publiek toe – de strikte regels qua social distancing naar verloop van de 
wedstrijd vervaagt maar over het algemeen zijn deze meetings goed georganiseerd! 
 
Rutger voegt er nog aan toe dat de micromeetings ook voor de elite-atleten goed onthaald worden. 
Men is blij om een wedstrijd te kunnen doen en de sfeer (onder de atleten) is optimaal. 
 
N.a.v. de commotie bij de Beleidscommissie Competitie (zij voelen zich gepasseerd) omtrent het 
organiseren van het KVV Cad/Sch reageert Gery dat er in deze uitzonderlijke omstandigheden ook 
uitzonderlijke beslissingen genomen moeten worden. Beslissingen moeten nu eenmaal snel genomen 
kunnen worden om nog iets op poten te kunnen zetten in functie van de atleten. Vanuit de werkgroep 
‘Back on Track’ is dit voorstel unaniem voorgesteld en vervolgens ook unaniem goedgekeurd door 
onze rvb. 
Men vindt het wel vreemd dat de commmissie wel akkoord zou gegaan zijn met de organisatie van 
een BK Cad/Sch maar niet met een – kleinschaliger en dus ook veiliger – KVV. 
Men betreurt dat de leden van de BC Competitie deze beslissing niet kunnen volgen en dit niet op een 
positieve manier kunnen bekijken. 
 

3 VOORBEREIDING ALGEMENE VERGADERING 

Na afwachten wat de berichtgeving en regelgeving van de overheid zou zijn omtrent samenkomsten, 
wordt nu definitief beslist om de Algemene Vergadering te laten doorgaan in Brugge. 
Het principe “1 persoon per club” blijft uiteraard. 
Bovendien kan in de grote zaal de afstand zeer goed bewaard blijven. 
Op het einde van de AV (vermoedelijke rond het middaguur) zal een Take-away-lunchpakket 
uitgedeeld worden aan iedereen. 
 
Verslagen Beleidscommissies worden naar voren gebracht door: 

 Competitie: Peter Robbens 
 Jeugd: Mieke Seminck 
 Recreatie: Tony Willaert 

 
Ivm. de financiën zullen Erik, Tony en Michael samen nog een video-meeting doen ter bespreking. 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 3
1
 A

U
G

U
ST

U
S 

2
0
2
0
 –

 1
8
u
0
0
 

4 REGLEMENT NOODFONDS 

Het noodfonds werd reeds eerder besproken maar de regels hieromtrent zullen pas vanaf 14 
september officieel zijn. We zouden alvast 20% van onze basissubsidie hiervoor kunnen gebruiken. 
 
Om dit fonds te laten terugvloeien naar de clubs werden reeds enkele regels bepaald die – volgens 
Sophie Cools – alvast in orde zijn. 
Binnen dit en 2 weken zal de officiële communicatie kunnen gebeuren. 
 

5 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

5.1 Competitie 

Volgende vergadering is op 24/9 
 

5.2 Recreatie 

Volgende vergadering is op 7/9 en zal voornamelijk gaan over de Running&Co-dag. 
 

5.3 Jeugd 

Laatste vergadering: 20/8 
 Het beleidsplan 2021-2024 werd besproken alsook de mogelijke subsidieringen (sportkampen, 

innovatieve projecten, JSF,…) 
 Er komen 2 testmeetings voor jeugd (Bornem en Diest). Hier zullen de nieuwe proeven voor 

het eerst uitgetest worden in wedstrijdvorm met echte jury erbij.  
Bovendien zullen hier ook video’s opgenomen worden die ter gelegenheid van de Kids&Co-dag 
(17/10) gebruikt kunnen worden. (al dan niet via webinar) 
Na de MvD zitten Mieke, Liesl en owen samen om dit allemaal in de juiste vorm te gieten. 

 
Volgende vergadering: 24/9 
 

6 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 ZA 5 SEPTEMBER 2020: ALGEMENE VERGADERING 
 28 september 
 26 oktober 

 

7 VARIA 

 Vraag via ROBA omtrent BK Marathon: er wordt niet ingegaan op de eisen die de kandidaat-
organisator stelt. Gery zal antwoorden en brengt Thomas (LBFA) ook op de hoogte. 

 De Algemene Vergadering van de KBAB is maandag 7/9. Hier zal het schema van de 
internationale en Belgische zomerkampioenschappen 2021 besproken worden. Niet alle VAL-
leden kunnen aanwezig zijn, sommigen zullen dus hun volmacht geven. 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
27/05/2019  
Raad van Bestuur 

Patrick Van Waes 
(AVLO), Tony Willaert 
(ACHL) en Ludwig 
Peetroons (OEH). Robin 
Ramakers (VAC) is niet 
aanwezig. 

Overeenstemmende 
clubs bij bespreking en 
stemming kandidaten 
topsportcommissie 

Zij verlaten de 
vergadering voor 
aanvang van de 
bespreking conform HR 
2.1.10.7 

Periode zoektocht 
Topsportcoördinator 
(september- oktober 
2019) 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

Overeenstemmende 
clubs tussen kandidaat 
en betreffende lid 
selectiecommissie 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

    
    
  


